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DESTRUCTION OF A DREAM 
THE TRAGEDY OF AVRO CANADA AND THE CF-105 ARROW 

For the first time an Avro Canada and CF-l 05 Arrow bilingual presentation. 

Each book contains never-before published photos and documents. 

The series consists of three 96-pages volumes: 

- The first volume recounts the rise of the company, from its birth as National 
Steel Car up to the manufacturing of the CF-105 Arrow. Second World War 
achievements, post-wor adaptation, Jetliner, CF-100 and the start of the 
CF- l 05 project are some of the subjects covered. 

- The second volume is dedicated to the Arrow, from its rollout up to the RCAF 
Bomarc missile acquisition. 

- The third and final volume of the series deals with the last few weeks of the 
Arrow project, its cancellation, post-cancellation projects, "Avroites" reunions 
and work at the Malton plant up to its demolition in 2003. 

ISBN 978-2-9811239-0-9 
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r ANEANTISSEMENT D'UN REYE 
LA TRAGEDIE D'AVRO CANADA ET DU CF-105 ARROW 

Pour la premiere fois, une serie de livres bilingues sur l'histoire d' Avro Canada ainsi que sur 
le projet Arrow. 

Chaque volume contient des documents et photos inedites. 

La serie comprend trois volumes de 96 pages chacun : 

----~~ - Le premier volume nous fait decouvrir les details sur la croissance de la compagnie, 
de so naissance en tant que l'usine National Steel Car, jusqu'a la. fabrication de l'avion 
CF-105 Arrow. Les realisations de la compagnie durant la Deuxieme Guerre mondiale, 
l'adaptation d'apres-guerre, le Jetliner, le CF-100 et le debut du projet CF-105 sont les 
principaux sujets mentionnes. 

- Le deuxieme volume est consacre a I' Arrow, de so sortie officielle d' usine jusqu'a I' acquisition 
par le Corps d' Aviation Royal Canadien du missile Bomarc. 

- Le troisieme et dernier volume de la serie traite des dernieres semaines du projet 
Arrow, de son annulation, des projets accomplis apres I' annulation de I' Arrow, 
des reunions d' « Avroites » et du travail a I' usine de Malton jusqu' a so demolition en 
2003. 
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